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متن پرسش

بسمه تعالی با سلام و خدا قوت: استاد مطلبی راجع به طلب زنازداه قبل از ورود به دنیا فرمودید، لطفا

بیشتر توضیح بفرماد، واقعا گیج شدم، عالم ذر را که امثال علامه طباطبایی (ره) زیاد توجهی ندارند،

درثانی قبلا فرمودید مثلا ازدواج تقدیری است که خدا تعن کرده شما اینقدر هم مختار نیستید. چرا

این انسان باید این طلب را داشته باشد؟ چرا ما هیچ چیز از این انتخاب هایمان یادمان نیست؟ گاها

در این دنیا هم گله داریم از محیط، نوع بودنمان، آنوقت آنروز چرا وقتی همه چیز بی پرده بود اینها

را انتخاب کردیم؟ نقل شده در جمع شهدای صفین هم یک زنازاده بوده این چگونه قابل جمع است با

مطلب فرموده شما؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. عالَم ذر غیر از عهد الست است. عالم ذر به معنای آنکه ما ذرّههایی

بودهایم، چندان قابل اعتماد نیست. ۲. بحثِ انتخاب در میان است که در ذات انسان نهفته است، حال

اگر به دلیل روحیهی انتخابگریِ خود کسی رحم زنایی را انتخاب کرد به این معنا نیست که نتواند

بعداً انتخاب خود را تغر دهد و از اولیای الهی نشود. موفق باشید


